
 
 
 
Gemeente Leusden 
Aan het college van B&W 
Postbus 150 
3830  AD LEUSDEN 
 
 
Datum: 21 februari 2017 

 

 

Betreft:  Afvalbakken Plein Biezenkamp 

 

 

Geacht College, 

 

Tijdens de raadsvergadering van 26 januari 2017 hebben wij bij het agendapunt 

Actualiteit de vraag aan het college gesteld over de inrichting van het plein en het 

fietsverkeer. 

 

Wij hebben waargenomen dat, in weerwil van uw antwoord niet zo voor het plaatsen van 

borden te zijn, intussen toch borden aangebracht zijn die tot uitdrukking brengen dat 

fietsen op het plein is toegestaan, behalve tijdens markttijden. Waarvoor onze dank. 

 

Op de vraag naar afvalbakken op het plein was het schriftelijke antwoord van het 

college: 

Er staan er inmiddels 8 en 5 exemplaren worden nog geplaatst. 

Het is een bewuste keuze om geen prullenbakken op het plein zelf te plaatsen, een bak 

op die plek raakt de multifunctionaliteit van het plein, is niet goed inpasbaar en is 

esthetisch niet fraai. 

 

De zitplekken worden momenteel niet intensief gebruikt omdat nog winkels en horeca 

ontbreken. Er ligt nu niet overweldigend veel afval rondom de bomen, het ligt er wel en 

wij zijn daar op aangesproken.  

Het is volgens ons voorstelbaar dat het plein intensiever zal worden benut en dus ook de 

zitplekken frequenter gebruikt zullen worden. Als er eenmaal rommel ligt reken er dan 

maar op dat meer volgt. 

 

Uw antwoord is daarom aanleiding voor de volgende vragen: 

 

1. Vindt u rommel rond stam van de bomen esthetisch dan wel fraai? 

 

2. Als u naar bijgaande foto’s kijkt welke mogelijkheden ziet u dan om verdere vervuiling 

te voorkomen of rommel doorgaand te verwijderen zodat de plekken fraai blijven en niet 

zelf een afvalbak worden? 

 

 

Wij zien uw antwoord in de komende weken met belangstelling tegemoet. 

 

Met dank en vriendelijke groet, 

 

 

John van Halderen 

Raadslid D66 Leusden 
 



 
 


